
Halling, den 11. september 2024 

Referat fra bestyrelsesmødet, den 11. september 2024 

Tilstede: Bjarne, Steen, Annette, Martin, Ivar og Minna (ref.) 

 

Ad 1. Godkendelse af referat fra forrige møde 

 Referatet blev godkendt. 

 

Ad 2. Nyt fra Teknik 

Hovedfiberen kører ikke optimalt, så der bliver taget kontakt til ejeren. 

Lyngbakken skal have skiftet parabol og link. Der er blevet udarbejdet kort over træer, der 

skal fældes først. 

AirFiber link mellem Villendrup og Huhej er skiftet. 

Der er mange opsigelser, der ikke er fordelt på teknikere. Status sættes til “I gang”, når en 

opsigelse er ved at blive behandlet. 

En tekniker har tilbudt at supportere brugere i Skader. 

  

Ad 3.  Økonomi 

 Der er bøvl med MitID. 

 Regninger for næste kvartal er udsendt 

 Herudover ingen bemærkninger til økonomien. 

 

 Ad 4.  Persondataloven 

 Muligvis samarbejde med nabo-nettene om GDPR. 

 

Ad 5. Hjemmeside 

Tilfredshed med forslaget fra Sky Solution til ny hjemmeside for ma-net. Der skal dog ske 

mindre tilretninger, f. eks med dækningsområdet.  

Prisen for at få Sky Solution til at hoste og drifte (back-up, fejlfinding, support og 

opdatering af plug-ins) hjemmesiden vil være på 189,- excl. moms. Sky solutions 

kontaktes og meddeles, at ma-net gerne vil arbejde videre med Sky Solution. 

 



Ad 6. Efterårsarrangement 

 Arrangementet afholdes den 4. oktober på Feast fra kl. 19. 

 

Ad 7. Julegaver 

 Kataloget fra Gavefabrikken udsendes til foreningens frivillige. 

  

  

 

Næste møde: Onsdag, den 9. oktober 2024 

 

 

  

 


